

We are glad to inform you the following branches will remain open during Eid Al-Adha Holiday starting from Thursday 5th of June until Tuesday 10th of June, from 10:00 AM to 02:00 PM for Riyadh, Dammam, Al-Ahsa and Jeddah branches. And from 09:30 AM to 04:30 PM, and on weekends from 01:30 PM until 04:30 PM for Makkah and Medina branches.

Note: First day of Eid and Weekends are considered as holidays for Branches that will be operating during Eid except for Makkah and Medina branches.

Area	City	Branch
Central	Riyadh	Al Sahafa Branch
Eastern	Dammam	Al Faisaliyah Branch
	Al Ahsa	Al Mubarraz Branch
	Jeddah	Sari Street Branch
Western	Al-Madinah	King Abdulaziz Branch
	Makkah	Al Steen Branch

Note:

The cut-off time of SARIE payments will be 03:00 PM on Wednesday 04/06/2025 and system will close by 04:00 PM. During Eid Al-Adha Holiday, SARIE will be working for Customer payments on Monday 09/06/2025 from 09:00 AM to 04:00 PM and Tuesday 10/06/2025 from 00:05 AM to 04:00 PM. SARIE will resume normal cut-off time after Eid Break - on Wednesday Jun 11, 2025. Payments in Saudi Riyals processed during the SARIE System - Non-Operating period, will be effected with Value Date Jun 11, 2025.

You can also conduct your banking transaction via SAB digital channels (SAB Online, SAB Mobile or self-service).

يسـعدنا إعلامكم بأن فروع الأول ستستمر بتقديم خدماتها خلال إجازة عيد الأضحى و ذلــك ابتــداءً من يــوم الخميس 5 يونيــو حتى يــوم الثلاثاء 10 يونيو من الســاعة 10:00 صباحــاً وحتى 02:00 مســاءً لفرع الرياض، الدمام، الأحســاء و جدة. و فرعي مكــة المكرمة و المحينة المنورة من الســاعة 09:30 صباحاً وحتى 04:30 مســاءً و خلال إجازات نهاية الأســبوع من الساعة 01:30 مساءً حتى 04:30 مسـاءً.

ملاحظـة : يعتبــر اليــوم الأول من العيد و إجازة نهاية الأســبوع بمثابــة إجازة لجميع الفــروع ماعدا فرع مكة المكرمة و المحينة المنورة.

المنطقة المدينة	المدينة	الفرع
الوسطى الرياض	الرياض	فرع الصحافة
الشرقية	الدمام	فرع الفيصلية
ر " الأحساء	الأحساء	فرع المبرز
جدة	جدة	فرع طریق صاري
الغربية المحينة	المدينة	فرع الملك عبدالعزيز
مكة	مكة	فرع الستين

ىلاحظة:

ســوف يتوقف نظام ســريع عن الحوالات الخاصة بالعملاء عند الســاعة 3:00 عصراً ليوم الاربعاء مــوف 2025/06/04 و يقفــل النظــام الســاعة 4:00 عصراً. خلال إجازة عيد الأضحى المبارك، ســوف يســتمر عمل نظام خدمة ســريع يوم الأثنيــن 2025/06/09 من 09:00 صباحــاً إلى 04:00 بعد العصر ويوم الثلاثاء 2025/06/10 من الســاعة 00:05 صباحاً حتى الســاعة 04:00 بعد العصر. سيســـتأنف نظام ســريع أوقات عمله المعتادة بعد عطلة عيد الأضحى يوم الأربعاء 15 ذو الحجة 1446 هـــ الموافق 11/2025/06/11 مــ تحويلات نظام ســريع بالريال الســعودي المنفذة في خلال مــدة توقــف النظام ســوف يتم تنفيذهــا بتاريخ اســتحقاق يوم الأربعـاء 15 ذو الحجة 1446 هــ الموافق 2025/06/11 مــ

كمــا يمكنكم إجــراء معاملاتكم المصرفيــة كالمعتاد عن طريق القنــوات الرقمية المتوفرة على مدار الســاعة (الأول أونلاين أو الأول موبايل أو الخدمات الذاتية).





SAB Phone



SAB Online



SAB ATM





